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Kvartalsrapport  
 
Status på bestyrelsens arbejde juli-september 
2024 

 
 
Bestyrelsesmøde september 2024 
Det første bestyrelsesmøde i det nye finansår (FY25) blev afholdt i slutningen af 
september. Det blev samtidig også det første møde med et nyt formandskab ved 
roret bestående af Charlotte Møller-Andersen (formand) og Peter Vekslund 
(næstformand).  
 
På dagsordenen for bestyrelsesmødet var godkendelse af årsrapporten for FY24, der 
viste et rekordhøjt indsamlingsresultat på 481,4 mio. kr., hvoraf 451,7 mio. kr. er gået 
til formålsbestemte aktiviteter. Bestyrelsen godkendte årsrapporten og roste den 
rekordhøje indsamling og den impact, der er skabt.  
 
Bestyrelsen modtog på mødet også en årlig orientering om fondens egenkapital samt 
forsikringsdækning, hvorefter bestyrelsen blev præsenteret for en status på 
strategien, der løber frem til 2027. Strategien er stadig relevant, og indsatsområderne 
er fortsat de rigtige, hvilket donorinteressen bekræfter. Årets særlige indsatser i den 
enkelte afdeling og på tværs af organisationen – KPI’er og KHI’er – blev også 
godkendt af bestyrelsen. 
 
På mødet præsenterede Anne Smith Petersen, Marie Højgaard Berg og Christian 
Rietz også, hvordan Programafdelingen strategisk arbejder med at fundraise til 
grants, og hvad der har drevet væksten de senere år.  
 
Afslutningsvist besluttede bestyrelsen at igangsætte en rekrutteringsproces efter et 
nyt bestyrelsesmedlem med en profil inden for udvikling og/eller internationale 
forhold. Et opslag vil blive annonceret bredt i december 2024, og så vil et 
nomineringsudvalg afholde samtaler med egnede kandidater i januar 2025. Ønsket 
er, at et nyt bestyrelsesmedlem er rekrutteret, så vedkommende kan deltage på 
bestyrelsens strategiseminar den 1. april 2025. 
  
 
 
 


